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Abstract (en)
The technical sector of the invention is that of the bases or bottoms of cases for large-calibre ammunition possessing an electric ignitor. The base (5)
according to the invention is produced from an electrically non-conductive material and comprises at least one metal insert (8) having a thickness of
less than 2 mm, each insert possessing at least one contact zone flush with the level of a surface of the base. The invention is used in the sector of
armaments. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le domaine technique de l'invention est celui des culots ou fonds de douilles pour munitions de gros calibre comportant un allumeur électrique. Le
culot (5) selon l'invention est réalisé en matériau non conducteur de l'électricité et comporte au moins un insert métallique (8) ayant une épaisseur
inférieure à 2 mm, chaque insert comportant au moins une zone de contact affleurante au niveau d'une surface du culot. Application au domaine de
l'Armement.
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